
Děkujeme všem občanům za velmi 
dobrou spolupráci v roce 1973. 
Do příštího roku přijměte přání 
pevného zdraví a mnoha úspěchů 
v práci i v osobním životě.

Městský národní výbor 
      ve S m i ř i c í c h



V ý z v a

Městského výboru KSČ, Městského národního výboru a Městského výboru NF ve Smiřicích ke 
všem městům a obcím okresu Hradec Králové za včasné splnění a žádoucí překročení volebních 
programů NF na počest 30. výročí SNP s 30. výročí osvobození naší vlasti Sovětskou armádou.

Plenární zasedání Městského národního výboru ve Smiřicích, konané dne 7. září 1973 za účasti 
předsedů společenských organizací NF a ředitelů závodů hodnotilo plnění socialistického závazku 
města Smiřice, uzavřeného na podporu plnění volebního programu NF. Účastníci plenárního 
zasedání shodně konstatovali, že socialistický závazek a volební program NF je opět v letošním 
roce, stejně tak i od začátku volebního období nejen plněn, ale vysoce překračován. Tato 
skutečnost v rozvoji pracovní iniciativy a aktivity občanů, společenských organizací, podniků 
a závodů vede orgány a organizace ve Smiřicích k přijetí 

V ý z v y  na počest

30. výročí Slovenského národního povstání 

a 30. výročí osvobození vlasti Sovětskou armádou

ke splnění a v žádoucích úsecích překročení volebních programů NF.

Plenární zasedání Městského národního výboru v souladu se závěry XIV. sjezdu KSČ, podrobně 
vypracovanými a konkretizovanými v usneseních jednotlivých zasedání plen ÚV KSČ, zaměřilo 
pozornost všech orgánů MěNV, závodů a společenských organizací NF na další prohloubení 
činnosti zejména v oblasti politicko-výchovné a kulturně osvětové činnosti.

Dobré plnění volebního programu NF a vysoká aktivita občanů, závodů a společenských 
organizací NF dává reálné předpoklady k předčasnému plnění a vysokému překročení 
socialistických závazků, daných na volební období 1972–1976.

Vzhledem k omezeným možnostem materiálovým a finančním vyzvalo plenární zasedání 
městského národního výboru všechny občany, závody a společenské organizace NF ve Smiřicích 
dosáhnout dále v tomto volebním období:

A. V oblasti politicko-výchovné a kulturně-osvětové činnosti:

- Dne 5. a 6. července 1973 se konalo významné plenární zasedání ÚV KSČ. Právě ve Smiřicích 
bylo docíleno výrazných výsledků zásluhou mladých lidí, kteří aktivně pracují v organizacích 
SSM, Svazarmu, Tělovýchovné jednotě a Svazu rybářů. K vytvoření lepších podmínek pro 
mladé občany – budoucí generaci – bude MěNV a MěV NF věnovat maximální pomoc 
zejména:

a) Pionýrské skupině Anežky Malé v souvislosti s oslavami 25 let založení Pionýrské 
organizace.

b) Urychlenému dokončení nové víceúčelové klubovny SSM.
c) Nové celkové úpravě malého stadionu.
d) Vybudování nových zařízení pro Svazarm.
e) Úpravě prostranství před místnostmi organizace Svazu rybářů.



- Vycházeje ze závěrů okresní konference KSČ nejpozději do konce 1. pololetí 1974 
vybudujeme ze Smiřic středisko názorné agitace a propagace. Budeme také účinně 
napomáhat okolním obcím tak, aby i ony se postupně dostaly na žádoucí úroveň.

- V poslaneckých obvodech bude pracovat 31 stálých agitačních dvojic. Mimořádná pozornost 
bude věnována důstojnému zabezpečení oslav 

30. výročí Slovenského národního povstání
30. výročí osvobození vlasti Sovětskou armádou
700stého výročí Smiřic

- V roce 1974 vytvoříme podmínky pro zřízení Městského kulturního střediska.

- Nejpozději do května 1975 zpřístupníme všechny pamětihodnosti města (Památník 
osvobození Sovětskou armádou, pamětní síň se zvýrazněním činnosti s. A. Malé, členky 
ilegálního ÚV KSČ, prostranství zámku, zámecký park, barokní hodnoty s malbami Petra 
Brandla apod.) široké veřejnosti. Zabezpečíme odpovídající počet politicky a odborně 
zdatných průvodců, kteří podají výklad na socialistických principech. 

Politicko-výchovnou oblast považujeme ve své práci za rozhodující. Cílem této činnosti je 
dosáhnout v maximální míře toho, aby naprostá většina občanů města Smiřic svým jednáním 
a vystupováním dosáhla úrovně socialistického člověka. 

B. Oblast mocensko-správní

- Hlavní pozornost zaměříme na další prohloubení činnosti jednotlivých orgánů MěNV, MěV 
NF a jejich organizací. Půjde zejména o:
a) podstatné zlepšení činnosti občanských výborů a společenských organizací (soustavnost 

a cílevědomost v práci);
b) zapojení maximálního počtu obyvatel do správy města.

- Agitačních dvojic a stálého agitačního střediska budeme využívat k potřebnému informování 
občanů o hlavních úkolech a problémech v oblasti politické, ekonomické, plnění volebního 
programu NF a zabezpečování účasti na veřejných schůzích a plenárních zasedáních MěNV.

C. Oblast hospodářsko-organizátorská

- S vědomím omezených možností materiálového a finančního krytí dalšího rozšiřování 
volebního programu NF prvořadě využijeme zvýšené aktivity občanů. Tím docílíme toho, že 
s minimálními náklady zabezpečíme maximální hodnotu díla u veřejně prospěšných akcí.

Rovněž dosavadní dobrá spolupráce s podniky a závody dává odpovídající záruku pro další 
rozšíření volebního programu NF. Zejména půjde o další sdružování finančních prostředků, 
materiálových a stavebních kapacit. 

Hlavní pozornost v této oblasti bude věnována:
a) terciální sféře (služby, obchod apod.)
b) komplexnosti vytvářeného životního prostředí.

Městský výbor KSČ, Městský výbor NF a Městský národní výbor ve Smiřicích se obrací s výzvou na 
všechny obce a města okresu Hradec Králové, aby na počest 

30. výročí Slovenského národního povstání a
30. výročí osvobození vlasti Sovětskou armádou



vytvořili podmínky pro předčasné splnění a žádoucí překročení socialistických závazků, 
vyplývajících z volebních programů NF. Jako rozhodující skutečnost vidět vytváření optimálních 
podmínek pro výchovu socialistického člověka a s minimálními náklady dosáhnout maximální 
hodnoty díla všeobecně prospěšných akcí. 

Ve Smiřicích dne 27. září 1973

RSDr. František Jandera v. r. Josef Liška v. r.
předseda MěNV tajemník MěNV

Kutil Karel v. r. Kverek Zdeněk v. r.
předseda MěV KSČ předseda MěV NF

H o d n o c e n í  s o c .  z á v a z k u

„ Z a  S m i ř i c e  k r á s n ě j š í “  k 3 0 . 9 . 1 9 7 3

Hodnocení rozvoje pracovní iniciativy občanů ve Smiřicích do konce 3. čtvrtletí 1973 potvrzuje 
další zvýšená aktivita. To plně dokumentuje i porovnání se stejným obdobím roku minulého, ve 
kterém Smiřice obdržely nejvyšší hodnocení v soutěži NV.

Počet odpracovaných hodin je následující:

Občany na akcích „Z“ 17.800
Občany na zvelebovacích akcích   5.796
Společenskými organizacemi NF   3.225
Podniky a závody   8.135
Soukromá výstavba 18.000
Celkem 52.956

V minulém roce bylo odpracováno 51.055 hodin, to znamená, že v letošním roce je to tedy 
o dalších 1.901 hodin více.

Nejde jen o hodiny, ale těmto plně odpovídá hodnota díla a její kvalita. Dostáváme se do 
kvalitativně náročnějších akcí. I když v mnoha obcích jsou například chodníky jejich hlavní akcí, 
tak pro nás jsou okrajovou, přestože jich uděláme i v letošním roce několik kilometrů.  
Komplexně máme dokončeny v tomto roce tyto chodníky:

- v hlavní Palackého ulici
- v Zemanově, Hradecké a na Spořilově
- v Mlýnské – kde došlo k pěknému propojení s Holohlavami
- u předškolního zařízení
- za Domácími potřebami, kde je v současné době budováno centrum agitace a propagace.

S chodníky úzce souvisí zelené pásy. Vzorně, včetně okrasných keřů, jsou udržovány ve většině 
ulic, zejména pak v Brigádnické. 



Obětavou prací občanů v ulicích Spořilov I. a Spořilov II. jsme v akci „Z“ dokončili překrásné 
betonové vozovky. Jen na samotné výstavbě komunikace ve Spořilově I. občané zdarma 
odpracovali 1.162 hodin. Za příkladné pomoci pracovníků n. p. Silnic se vybudovaly další nové 
vozovky v ulicích Hradecká – Zahradní – kolem nádraží – přes park a uvnitř parku – parkoviště 
u Domácích potřeb a dokončila se hlavní Palackého ulice mimo část konečného povrchu od 
budovy MěNV k mostu. 

Vysoce vyzvedáme obětavou práci, pokud jde o kanalizaci a komunikace, mladého příkladného 
poslance s. Malého. 

Zásluhou poslance s. Svobody a jeho kolektivu elektrikářů bylo dokončeno veřejné osvětlení 
v druhé části parku, v obou ulicích na Spořilově a světelné dopravní značky. Tento kolektiv za 
úzké pomoci občanů čeká ještě mnoho práce, kterou je třeba urychleně dokončovat. 

V letošním roce provádíme v porovnání s minulým rokem další náročnější práce, jako je 
rekonstrukce kina, výstavba nové čerpací stanice Benziny, pomoc při výstavbě tělocvičny, naše 
účast na výstavbě druhé části parku, překrásné téměř nově vybudované klubovny SSM a mnoha 
dalších akcí. 

Jde zejména o rekonstrukci kina, kde od 1. května 1973 bylo odpracováno téměř 3.000 
brigádnických hodin. V této souvislosti patří poděkování zejména skromnému poslanci s. Jágrovi, 
dále členu komise pro výstavbu a životní prostředí mladému Jirkovi Hájkovi, Jiřímu Rolovi 
a mnoha dalším. 

Obdobně je velké úsilí vynakládáno na výstavbu čerpací stanice. Jsou všechny předpoklady –
když bude komplexně dodána a smontována technologická část Benzinou – dát stanici do 
provozu ke konci tohoto roku. Zde je nutno pochválit obětavou práci našich důchodců s. Marka 
a s. Plška. 

Vysoké ocenění patří většině společenských organizací Národní fronty. Zejména členům SSM, 
kteří budují víceúčelovou klubovnu, na které odpracovali více jak 2.000 hodin, z toho nejvíce 
soudruzi Žilka, Řízek, Krtička, Bureš a další. Členové organizace ČSPO dokončují pěkné omítky 
a nyní čekají na přidělení nového auta. Příslušníci Svazarmu budují tři garáže a velmi pěkně si 
opravili prozatímní místnosti, které byly v dezolátním stavu. 

Náročnou a cílevědomou prací s. Rejzka velmi dobře pracuje naše jednotka PS VB. Zodpovědně 
plní i svůj závazek, kde mimo služebních povinností dokončují zabudování dopravních značek. 

Stručné rozvedení iniciativy by nebylo možné bez maximální pomoci místních i ostatních 
podniků. Tyto si již v drtivé většině uvědomují, že budování města pomáhá i jim zajišťovat 
náročné úkoly, zejména v tom, že jejich zaměstnanci se cítí plně spokojeni se sítí obchodů, 
služeb, zdravotních zařízení, kulturních zařízení apod.

Č i n n o s t  k u l t u r n í c h  z a ř í z e n í  v e  S m i ř i c í c h

Socialistická společnost vytváří stále lepší podmínky pro rozvoj kultury, která je chápána jako 
důležitý výchovný činitel, jenž zasahuje do všech oblastí vědomí člověka. 

Plénum, rada i komise MěNV při zabezpečování volebního programu NF a při tvorbě 
socialistického závazku města zvýraznili úlohu politicko-výchovné části a Jednotný kulturně-
výchovný plán se stal nedílnou součástí tohoto závazku. Byl sestaven za spoluúčasti všech 
zařízení, aktivů a organizací v místě. 



Důkazem toho, že MěNV při současném přebudovávání Smiřic nezapomíná ani na tuto oblast, 
jsou práce na zpřístupnění zámeckého areálu včetně úpravy parku, budování tělocvičny, 
rekonstrukce kina, výstavba klubovny SSM, příprava výstavby střediska Svazarmu, vnitřního 
vybavení a úpravy Dvorany atd. Jsou to všechno náročné úkoly a jen za spolupráce a aktivní 
pomoci všech spoluobčanů je možné je splnit. 

K plnění úkolů v politicko-výchovné práci a kultury máme ve městě tato zařízení a aktivy: 
Městská lidová knihovna, pamětní síň, Osvětová beseda, rozhlasový kolektiv, Sbor pro občanské 
záležitosti, kolektiv pro názornou agitaci.

Kino je jedním z nejmasovějších prostředků při šíření kulturně-výchovné práce a ovlivňování 
myšlení lidí. V minulosti nedosahovalo takových výsledků, jakých bychom si přáli. V současné 
době je v rekonstrukci, tolik potřebné a nutné. Po dokončení všech prací bude jistě na vyšší 
kulturní a společenské úrovni a bude sloužit k širším potřebám a účelům než dosud. Za tuto 
nucenou přestávku provozu kina byly připraveny dva filmové festivaly pracujících. První se konal 
na velkém stadionu začátkem měsíce června, druhý v měsíci září. 

Městská lidová knihovna je knihovnou střediskovou. Vedoucí knihovny pomáhá v práci, při 
nákupu knih i poradenskou činností knihovnám v okolních obcích. Práce je to náročná i užitečná. 
Zájem o četbu knih se zvyšuje a nejvíce u mládeže. Vedoucí knihovny používá i dalších forem 
práce, hlavně s mladými čtenáři, a to pořádáním besed nad knihou, výstavkami nových knih, 
různými literárními soutěžemi dětí z místních i okolních škol. V celé této práci je vedoucí 
knihovny nápomocna čtyřčlenná knihovní rada. 

Zrušením Městského muzea byly všechny archiválie přeneseny do nově vybudované Pamětní 
síně. Zásluhou vedoucího s. Ing. Kupky a pomoci pracovníků Krajského muzea dokončil výběr 
a uspořádání první části. Slavnostním otevřením Pamětní síně, které bylo součástí programu 
májových oslav, je dána možnost zhlédnutí všem občanům. V současné době byl zpracován 
materiál k místnímu poštovnictví a materiál týkající se autentického městského znaku. Byly 
vytříděny fotografie, týkající se Smiřic, vyčleněny archiválie a památky na inspektora Zemana, 
další dlouhodobá práce s. ing. Kupku ještě čeká.

Jedním z aktivů je osmičlenný kolektiv Sboru pro občanské záležitosti, který řídí s. Vítová. Tyto 
sbory se stávají stále významnějším činitelem, vyjadřujícím soudružské vztahy mezi lidmi. 
Významně ovlivňují život člověka, stojí mu bok po boku v závažných, radostných, ale i bolestných 
chvílích života. Pravidelnosti ve své činnosti dosáhl SPOZ již ve vítání občánků do života, 
v obřadech svateb, oslavách jubileí svateb, oslav životních a pracovních jubileí, rozloučení se 
zemřelými, předáváním občanských průkazů patnáctiletým. Postupným vytvářením podmínek 
bude činnost rozšířena na další důležité společenské události, např. slavnostní rozloučení 
s branci, slavnostní předání vysvědčení, péči o důchodce  apod. Činnost na toto úseku je velice 
obsáhlá a velmi prospěšná.

Pravidelnou činnost zahájil rozhlasový kolektiv, který pod vedením s. Malé svými relacemi 
seznamuje všechny občany s politickými, společenskými a kulturními událostmi. Jeho činnost je
zaměřena k propagaci politicko-výchovných akcí v místě, seznámení s dobrými výsledky místních 
závodů, organizací a práce MěNV, již od počátku letošního roku se vám kolektiv přihlásil svojí 
znělkou s mnoha pořady, pásmy a relacemi. 

V poslední době jde o práci Osvětové besedy, kolektivu, který vede s. Volák. Byl ustaven 
loňského roku a ihned se iniciativně pustil do práce. Zajistil přednášky, besedy a další akce, 
z nichž nejzdařilejší byla např. beseda s mjr. Malínskou „Od Buzuluku do Prahy“, Týden kubánské
kultury, v letošním roce soutěž „Mládí okresu“. V měsíci dubnu to bylo vystoupení Bulharského 



lidového souboru písní a tanců, divadelní představení „Můj komisař“, dále k oslavám MDD 
estráda pro děti a výstavka prací neslyšících dětí „Děti a ptáci“.

To byl jen krátký přehled náplně práce zařízení a aktivů v místě v oblasti politicko-výchovné 
práce a kultury. Za těmito akcemi a plány se skrývá velmi obětavá a náročná práce všech 
dobrovolných pracovníků. 

Je samozřejmé, že sami nejsou se svou prací stále spokojeni a jejich snahou je stále zlepšovat 
a rozšiřovat tuto činnost ve prospěch všech občanů, k dalšímu poznání a zábavě. Všichni, kteří 
věnují svůj volný čas přípravě akcí a práci pro tuto oblast ve městě, vás zvou k účasti na všech 
dalších připravovaných programech v příštím období.

V současné době vzniká pod vedením s. Nováka ochotnický divadelní soubor, který by velmi rád 
navázal na dobrou tradici ochotnického divadla ve Smiřicích. Proto zve ke spolupráci všechny 
zájemce z řad mládeže i starších občanů.

J. Řehák, předseda ŠKK MěNV

K o m i s e  p r o  o b c h o d  a  s l u ž b y  –  i n f o r m u j e :

Plynulý rozvoj vyspělé společnosti si nelze představit bez dobře fungujících obchodů a služeb. 
V naší socialistické společnosti je proto rozvoj této oblasti zcela zákonitou součástí cílevědomé 
péče všech orgánů o její stále zlepšování.

Úroveň obchodů a služeb je citlivým měřítkem spokojenosti občanů. Služby a obchod si 
nemůžeme odmyslit z našeho každodenního života. Jejich nepostradatelnost stoupá úměrně 
s našimi nároky i v souvislosti s vysokým procentem pracovní vytíženosti našich žen.

Aplikujeme-li na místní podmínky, je tedy možno hodnotit, že celá koncepce obchodní sítě 
a organizace zabezpečování služeb pro naše občany se ve Smiřicích vyvíjí směrem odpovídajícím 
potřebám i celkovému pojetí naší současnosti. Oblast obchodů a služeb se stala nedílnou 
součástí volebního programu i závazku „Za Smiřice krásnější“. Ve všech orgánech MěNV je této 
oblasti věnováno mnoho pozornosti a péče, čehož je dokladem mnoho již dosažených dílčích 
výsledků. Jsme si vědomi toho, že při snaze o neustálé zlepšování životních podmínek jde 
o otázky zásadní, a to nejen ve prospěch našich občanů, ale i těch, kteří již dnes do Smiřic 
přijíždějí, aby využívali našich služeb a obchodů ke své spokojenosti. 

Po loňské přípravě při besedách s vedoucími obchodů, provozoven služeb a restaurací bylo 
přistoupeno k provedení sjednocení prodejních a provozních dob v obchodech a provozovnách 
služeb. K objasnění tohoto bodu třeba dodat, že u převážné většiny obchodů a provozoven, kde 
bylo třeba přistoupit k úpravě, stačilo k zajištění pouhé upozornění, v ojedinělých případech bylo 
nutno znovu jednat a vysvětlovat důvody. K úpravě nebylo přistoupeno u služeb zahradnických 
po zvážení sezónnosti práce a u služeb zámečnických, vzhledem k zatím minimálnímu využívání 
těchto místními občany. V případě potřeby bude i toto řešeno. Dosud nedořešena je úprava 
provozní doby v místní lékárně, jejíž stanovení je středem oprávněné kritiky z řad občanů. 
Konkrétní řešení restauračních jednotek bude součástí komplexního programu řešení této 
oblasti, včetně požadavků úprav interiérů a jejich příslušného a odpovídajícího vybavení. 

Závažným úkolem komise pro obchod a služby byla příprava k vyhlášení anketního průzkumu 
o poskytovaných službách obyvatelstvu. Toto je jedna z akcí komise pro letošní rok, která 
jednoznačně směřuje k získání kvalifikovaných podkladů pro konkrétní a perspektivní řízení další 



činnosti. Vedle jiných způsobů získávání informací, jako průzkumů o dodávkách zboží sortimentní 
skladby, pořizování přehledů o plynulosti dodávek masa, uzenářských výrobků, ostatního 
potravinářského zboží, veškerých nápojů, ovoce a zeleniny a zároveň o kvalitě dodávaného zboží, 
informací, které je třeba znát a tyto vyhodnocovat, je jednou z forem právě anketa, která bude 
použita jako způsob, jehož kvalifikované vyhodnocení je zdrojem získání podkladů jak pro orgány 
lidosprávy, tak pro hospodářské organizace. Po projednání v komisi, s ředitelem podniku Služby 
Hradec Králové, schválení radou MěNV, byla anketa provedena ve spolupráci s podnikem Služby. 
Z hlediska požadavku pravděpodobnosti a vyhodnocení korelačních vlivů byl průzkum na názor 
o poskytovaných službách proveden v každé rodině ve Smiřicích a ve 14 okolních obcích. Anketní 
lístky byly číslovány, po vyhodnocení byla čísla anketních lístků slosována, vylosovaná čísla obdrží 
jako odměnu poukázky podniku Služby Hradec Králové na bezplatné poskytnutí určitých druhů 
služeb. Vyhodnocení soutěže bude uzavřeno spolu s celkovým hodnocením ankety včetně 
návrhu na řešení dalšího rozvoje služeb ve Smiřicích. Do uzávěrky tohoto čísla nebyl výsledek 
ankety ještě znám. 

Stálým úkolem komise a spotřebitelské rady je sledování dodržování prodejních a provozních 
dob v obchodech a službách, vedení evidence a povolování výjimek a změn, dozor nad úrovní 
prodeje a dodržování hygieny při vystavování zboží, skladování a prodeji. O výsledcích šetření 
jsou vyplňovány inspekční záznamy, které jsou rovněž vyhodnocovány jak spotřebitelskou radou, 
tak komisí pro obchod. Mimořádná péče ze strany členů komise a spotřebitelské rady byla 
v letním období věnována dodávkám masa a masných výrobků. Nešlo pouze o plynulost dodávek 
vzhledem k dodržování rozvozního plánu, ale především o bedlivé sledování kvality zboží. 
Veškeré závady byly uváděny v inspekčních záznamech a urychleně hlášeny a projednávány 
s příslušnými orgány ONV.

Sv. Muzikant, předseda komise pro obchod a služby

K u ž e l k á ř i  h l á s í :

V roce 1938 byl založen ve Smiřicích kuželkářský klub „Zálabák“ a v letošním roce je tomu 35 let, 
co se začalo v našem městě organizovaně koulet. Z iniciativy zakládajících členů byla již v roce 
1940 vybudována v kuželně na Lednici betonová dráha na místo dosavadní pískové.

Teprve po druhé světové válce v roce 1946 byla tato dráha opatřena asfaltovým povrchem. 
V důsledku využití stávajících budov na Lednici pro výstavbu bytových jednotek bylo nutno 
kuželník včetně společenské místnosti přestavět. Původní velmi dobrá a rovná asfaltová dráha 
zůstala zachována, společenská místnost se přestěhovala na druhou stranu a začalo se koulet 
v opačném směru. Na takto upravené jednodráze se koulelo až do roku 1965. Nevýhodou bylo, 
že mistrovské zápasy na 100 hodů pro 2 družstva o 6 členech trvaly 7–8 hodin. Přáním kuželkářů 
bylo tuto dobu zkrátit, a proto bylo rozhodnuto vybudovat na Lednici kuželník se dvěma 
dráhami. 

V červnu 1963 jsme začali s demolicí domku na náměstí u zámecké kaple, který nám byl darován 
MNV. Tím jsme získali potřebný stavební materiál (cihly, prkna, trámy). Téhož roku bylo započato 
s přípravou základů a během dvou let usilovné práce se podařilo dvoudráhu vybudovat. 

Z 35 brigádníků zůstalo bohužel v dalším roce již jen 11, kteří pokračovali a pod vedením 
s. Šmejdy stavbu dokončili. Zásluhou E. Skákala byly stavební práce organizovány tak, že



pravidelné koulení nebylo přerušeno. K slavnostnímu otevření dvoudráhy došlo v roce 1966. Pro 
členy oddílu však práce neskončila. Bylo třeba provádět dodělávky, které trvaly až do roku 1968.

Po dvouleté přestávce dali si kuželkáři další závazek – vybudovat v akci „Z“ nové šatny a dřevník. 
Tyto práce byly úspěšně skončeny v roce 1972, takže k oslavám 35. výročí trvání kuželkářského 
oddílu jsme se mohli pochlubit novou kuželnou s příslušenstvím a dvěma dokonale rovnými 
dráhami, což nám závidí podstatně větší města s početnějšími oddíly. 

Celkem bylo odpracováno 4.898 hodin, stavba dle ocenění má hodnotu přes 100.000 Kčs. 
Chceme poděkovat všem příznivcům a členům oddílu, kteří nám při stavbě kuželny pomáhali. 
Více než 100 hodin odpracovali: Šmejda (1122 hodin), Skákal (655), Plšek (362), Tůma (431), 
Marek (313), Dušek (225), Rezek (389), Runkas (196), Sychrovský (317), Kratochvíl (191), 
Frydrych (108).

Děkujeme všem též za finanční a materielní pomoc – MěNV, Čs. stát. statkům, Lihovaru, 
Cukrovaru, TJ Sokol a OV ČSTV v Hradci Králové.

K oslavám 35. výročí pozvali jsme staré „Zálabáky“ – nejstarší byl s. Němeček z Neděliště 
(83 roků). Přáli bychom si, aby naše kuželna sloužila podstatně většímu počtu kuželkářů a byla 
ještě více využívána. Kuželkářský sport je provozován pod vedením školených trenérů a je 
vhodný i pro mládež. Zveme proto mezi nás mladé i ty dříve narozené. Přihlaste se u s. Šmejdy 
nebo Sychrovského nebo přímo na kuželníku  – koulíme každou středu od 18 hodin. 

Těšíme se, že vás brzy přivítáme v naší kuželně na Lednici.

Výbor oddílu

Zpravodaj č. 21 – náklad 250 výtisků – povoleno ONV Hradec Králové 15. 6. 1970 čj. 818/70 –  
redakční rada ss. Dr. Jandera, Kopáč, ing. Kupka, Liška, Mach, Novotný, Zahálka, Zilvar.
Vychází 1x za dva měsíce – prosinec 1973.




